
Zápis a usnesení 

z 20. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 28.7. 2016 
 
Termín jednání: 28.7.2016 v 1600 hodin 
Místo:   MěÚ – malá jednací síň 
 
Přítomni 
Předseda komise:  Ing. Tomáš Prinz, DiS. 
Členové komise: Ing. Zdeněk Třešňák,  Ing. arch. Miroslav Míka,  
 Ing. Luděk Bartoš, PhD., Miloš Hurajčík 
 (přítomno 5, omluveni 2, neomluven 0) 
Tajemník komise: Ing. Petr Řezník - omluven  
Hosté:   Ing. arch. V. Franta, Ing. S. Pajer - odbor IaD, Ing. Jarmil Svoboda -  
  odbor IaD 
 
Program jednání: 
1) Pokračování příprav na „Rekonstrukci domu Chopin“ 
2) Rekonstrukce muzea 
3) Sociologický průzkum o budoucnosti správní budovy 
 
Ad 1) Pokračování příprav na „Rekonstrukci domu Chopin“ 
 
Usnesení KUaD č.68 /2016 
Komise doporučuje vypsat regulérní architektonickou soutěž na rekonstrukci domu Chopin dle 
pokynů a ve spolupráci s ČKA. Za zásadní komise považuje účast zástupce památkové péče již 
přímo jako jednoho z členů poroty soutěže. Součástí zadání soutěže bude závazek uchazeče 
dokončit a projednat projektovou dokumentaci pro podání na stavební povolení tak, aby bylo 
možno podat včas žádost o dotaci z IROP. 
 
Ad 2) Rekonstrukce muzea 
 
Usnesení KUaD č.69/2016 
Komise se domnívá, že před zahájením opravy/rekonstrukce muzea by byla vhodná širší 
diskuze nad současným stavem a zejména nad možnostmi rozvoje muzea pro potřeby 21.století. 
Komise proto navrhuje společné jednání KLCR, KK, KUaD o budoucnosti a rozvoji muzea za 
účelem upřesnění uvažované rekonstrukce muzea. Navrhovaný termín 25.8.2016 v 16 hodin 
bude konzultován s předsedy ostatních komisí. 
 
Ad 3) Sociologický průzkum o budoucnosti správní budovy 
 
Usnesení KUaD č.70/2016 
 
Na základě předchozího usnesení komise UaD č. 55/2016 ze dne 31.3.2016 a z důvodu potřeby 
pokračování diskuse o možnostech rekonstrukce radnice, resp. vybudování nové správní 
budovy, a na základě dnešního seznámení s usnesením Rady města ze dne 14.6.2016, 
doporučuje komise UaD realizovat sociologický průzkum ve věci vnímání Městského úřadu 
Mariánské Lázně mezi obyvateli města a obyvateli v rozsahu působnosti ORP co nejdříve. 



Průzkum má být zcela nezávislý, tj. bez pomoci pracovníků z řad MěÚ, což by jednak ohrozilo 
nezávislost samotného průzkumu a ve svém důsledku není členy komise považováno za 
úspornější. Závěry sociologického průzkumu doporučujeme předložit na jednání KUaD jako 
podklad pro další odbornou diskuzi. 
 
 
Předseda komise Ing. Prinz, jednání, se souhlasem všech přítomných, ukončil v 18:30. 
Zapsal dne 28.7.2016  Ing. Prinz 
 
Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 3.8.2016 


